
Français   en   dessous   

  

Op   de   Internationale   Dag   van   de   Rechten   van   het   Kind   organiseerden   UNICEF   België   en   
het   Belgisch   Netwerk   Armoedebestrijding   (BAPN)   een   uitwisseling   tussen   Koningin   
Mathilde   en   kwetsbare   jongeren   en   families.   

Op  20  november  1989  werd  het  Internationale  Verdrag  voor  de  Rechten  van  het  Kind                
aangenomen  door  de  Algemene  Vergadering  van  de  Verenigde  Naties.  Toch  moeten  we  na  31                
jaar  nog  steeds  vaststellen  dat  de  kinderarmoedecijfers  in  België  onaanvaardbaar  hoog  zijn.              
Maar  liefst  1  op  5  kinderen  en  jongeren  in  België  groeit  op  in  armoede.  Volgens  berekeningen                  
van  UNICEF  België  zal  dit  cijfer  nog  verder  toenemen  tot  1  op  4  omwille  van  de  coronacrisis.                   
Om  dit  onrecht  aan  te  kaarten  en  onder  de  aandacht  te  brengen,  organiseerden  UNICEF  België                 
en  de  netwerken  armoedebestrijding,  verenigd  in  BAPN,  een  ontmoeting  via  videoconferentie             
tussen   Koningin   Mathilde   en   kwetsbare   jongeren   en   families.   

Aan  het  begin  van  de  vergadering  benadrukte  Koningin  Mathilde  de  hardheid  die  achter  de                
kinderarmoedecijfers  schuilt  en  de  noodzaak  om  de  levenskwaliteit  van  kinderen  te  verbeteren.              
“ Kinderen  hebben  individuele  rechten.  Toch  worden  deze  rechten  aan  vele  kinderen  ontzegd              
omwille  van  discriminatie,  uitsluiting  en  armoede.  Dit  heeft  grote  gevolgen  op  de  mentale               
gezondheid  van  kinderen.”   Als  erevoorzitster  van  UNICEF  België,  benoemde  Koningin  Mathilde             
het  belang  voor  haar  om  naar  de  getuigenissen  van  de  jongeren  en  de  families  te  luisteren  en                   
met   hen   in   dialoog   te   gaan.     

Tijdens  de  vergadering  namen  2  jongeren,  2  kwetsbare  families  en  2  families  met  een  precair                 
verblijfsstatuut   het   woord.   

Pawel,  jongvolwassene:   “Aan  het  begin  van  de  coronacrisis  liep  ik  een  beetje  verloren,  ik  heb                 
mij  vaak  eenzaam  gevoeld.  Ik  volg  les  aan  de  kunstacademie  maar  dat  kon  niet  meer  doorgaan.                  
Mijn  dagelijks  ritme  werd  verstoord.  Jezelf  voortdurend  aanpassen  aan  de  wijzigende             
maatregelen  en  de  situatie  vraagt  veel  energie.  Er  zijn  veel  jongeren  die  het  al  moeilijk  hadden                  
voor  de  coronacrisis.  Kwetsbare  jongeren  hebben  het  hard  te  verduren.  Velen  van  hen  voelen                
zich  niet  goed  in  hun  vel,  hebben  slechte  gedachten  en  kunnen  nog  op  weinig  plekken  terecht.                  
Via  Betonne  Jeugd  tracht  ik  een  luisterend  oor  te  bieden  en  hen  te  ondersteunen.  Via                 
momenten  van  ontmoeting  en  (coronaveilige)  ontspannende  activiteiten  kunnen  ze,  al  is  het              
maar   voor   even,   ontsnappen   uit   hun   dagelijkse   realiteit.”   

Alizee,  jongere  van  13  jaar:  " Ik  woon  met  mijn  ouders,  mijn  grootouders  en  mijn                
overgrootmoeder  in  één  huis.  Mijn  ouders  willen  graag  een  plekje  voor  ons  drieën  vinden  om                 
samen  te  wonen,  maar  financieel  is  het  moeilijk.  Een  kleine  studio  kost  al  500  euro  om  te  huren.                    
Bovendien  mag  de  woning  niet  te  ver  van  mijn  school  liggen,  want  we  hebben  geen  auto  en  het                    
is  niet  altijd  even  gemakkelijk  om  met  de  bus  naar  school  te  gaan.  Het  is  ook  duur...  Ik  ga  heel                     
graag  naar  school,  vooral  om  mijn  vrienden  te  zien.  Soms  is  het  ook  moeilijk  op  school.  Op  de                    
basisschool  werd  ik  al  bekritiseerd  omdat  ik  twee  dagen  achter  elkaar  dezelfde  outfit  droeg.  De                 



anderen  zeiden  dat  ik  mij  niet  gewassen  had,  wat  niet  waar  was...Op  dit  moment,  met  het                  
coronavirus,  verloopt  alles  op  school  erg  hectisch,  het  is  ingewikkeld...Sport  betekent  ook  veel               
voor  mij.  Ik  word  aangemoedigd  om  deel  te  nemen  aan  toernooien,  maar  het  is  allemaal  duur...                  
Ik  denk  constant  aan  alles  wat  betaald  moet  worden.  Ik  weet  dat  niet  iedereen  daar  zo  mee                   
bezig  is.  Het  is  eigenlijk  niet  normaal  om  de  hele  tijd  aan  kosten  en  aan  geld  te  moeten                    
denken. "   

Cindy,  moeder:  “ De  eerste  lockdown  heeft  voor  heel  wat  stress  en  frustratie  gezorgd.  Wij  wonen                 
op  een  klein  appartement  zonder  tuin.  De  speeltuinen,  zwembaden  ...  waren  gesloten.  Ik  voelde                
mij  gefaald  als  ouder  want  ik  moest  op  alles  ‘nee’  zeggen.  Naar  een  park  gaan  om  dan  een                    
speeltuin  te  zien  waar  je  niet  op  mag,  dat  is  lastig  en  krijg  je  niet  uitgelegd  aan  een  kind  van  5                       
jaar.  Nu  zijn  de  speeltuinen  wel  geopend,  maar  met  de  winter  voor  de  deur  is  dat  ook  minder                    
aantrekkelijk.  Dagelijks  omgaan  met  die  machteloosheid  vreet  energie  en  weegt  op  mijn              
gemoed.  Er  zijn  erg  veel  ouders  die  in  eenzelfde  situatie  zitten  als  ik.  De  school  van  mijn                   
zoontje  is  momenteel  opnieuw  gesloten  door  COVID-19,  welke  impact  zal  dit  hebben  op  zijn                
verdere   persoonlijke   ontwikkeling?   Ik   maak   mij   daar   veel   zorgen   over.”   

Virginie,  moeder:  " Ik  ben  een  alleenstaande  moeder  met  vier  kinderen.  Ondanks  mijn  job  is  het                 
nog  steeds  ingewikkeld  om  voor  mijn  familie  te  zorgen.  Als  je  alleen  bent  om  alle  kosten  te                   
betalen  is  het  niet  gemakkelijk...  Het  zorgen  voor  eten  is  ingewikkeld.  We  eten  niet  elke  dag  een                   
evenwichtige  maaltijd,  want  voor  een  goed  en  gevarieerd  dieet  heb  je  een  enorm  budget  nodig.                
Door  corona  moeten  we  meer  inkopen  doen,  dit  is  zeer  moeilijk  voor  gezinnen  met  een  laag                  
inkomen...  In  het  verleden  heb  ik  niet  altijd  goed  voor  mezelf  gezorgd.  ik  heb  zorg  uitgesteld                  
omdat  ik  er  de  middelen  niet  voor  had  en  nu  betaal  ik  er  de  gevolgen  voor...  Financieel  beperkt                    
zijn  heeft  ook  gevolgen  op  school.  Mijn  zoon  heeft  bijvoorbeeld  te  maken  gehad  met                
discriminatie  omdat  ik  een  aantal  facturen  niet  kon  betalen.  Op  een  dag  moest  hij  zijn  huiswerk                  
buiten  maken  omdat  ik  niet  had  betaald  voor  de  dagopvang...  Wij  kunnen  nooit  op  adem  komen                  
tijdens  onze  vrijetijd  wat  nochtans  nodig  is  om  de  stress  te  verlichten  en  een  leuk  moment  met                   
het  gezin  door  te  brengen.  Cinema,  vakantie,  weekends...  voor  ons  horen  deze  er  niet  bij.  Wij                  
hebben  een  leven  met  vele  ontberingen.  Onze  weg  is  bezaaid  met  vele  frustraties  en  vooral  de                  
kinderen   lijden   hieronder.   Dit   is,   als   mama,   zeer   zwaar   om   te   dragen. "   

Tina,  moeder  met  een  precair  verblijfsstatuut:”” Ik  ben  met  mijn  familie  zonder  papieren  in  België.                
Mijn  man  komt  uit  Liberia  en  ik  kom  uit  Nigeria.  Mijn  2  zonen  zijn  in  België  geboren.  Op  een  dag                      
hebben  ze  ons  gezin  uit  elkaar  gehaald,  om  ons  te  deporteren,  elk  naar  ons  land.  Ik  wist  die  dag                     
niet  waar  mijn  kinderen  waren  en  of  ik  ze  ooit  nog  zou  terug  zien.  Tot  op  de  dag  van  vandaag                      
zijn  de  kinderen  hierover  getraumatiseerd.  Sinds  we  in  België  wonen  zijn  we  al  17  keer                 
verhuisd.  Mijn  kinderen  hebben  al  op  7  verschillende  scholen  gezeten.  Het  is  echt  heel  moeilijk                 
voor   ons,   vooral   voor   de   kinderen.”   

K.,  moeder  met  een  precair  verblijfsstatuut:   “"Ik  ben  de  mama  van  vier  kinderen,  ze  zijn  allemaal                  
hier  geboren.  We  zijn  al  14  jaar  in  België  en  de  oudste  is  11  jaar.  2  kinderen  gaan  naar  school  in                       
het  Nederlands,  2  in  het  Frans.  Voor  kinderen  zonder  wettig  verblijf  is  er  niets.  Ze  hebben  geen                   
rechten.  Er  is  zelfs  geen  eten.  Alles  is  moeilijk.  Met  de  Corona-crisis  is  het  nog  erger.  Ik  ren  voor                     
alles   rond.   Overal   waar   ik   om   hulp   vraag   is   het   antwoord   'nee,   je   hebt   geen   papieren."   



Dirk  Jacxsens,  Algemeen  Directeur  van  UNICEF  België,  riep  tijdens  de  vergadering  op  om               
dringend  actie  te  ondernemen.   “Het  is  nu  of  nooit.  We  roepen  iedereen  op  om  samen  met  ons                   
alles  in  het  werk  te  stellen  om  een  einde  te  maken  aan  kinderarmoede  in  België  en  in  de  wereld                     
en  om  de  meest  kwetsbare  kinderen  en  gezinnen  te  beschermen.  Samen  hebben  we  de  kans                 
om   deze   kinderrechtencrisis   te   keren   en   een   betere   toekomst   voor   ieder   kind   heruit   te   denken!”   

Caroline  Van  der  Hoeven,  Coördinatrice  van  BAPN,  benadrukte  dat  het  aanpakken  van              
kinderarmoede  in  het  belang  van  ons  allen  is.  “ Armoede  houdt  niet  enkel  in  dat  de  rechten  van                   
kinderen  op  verschillende  domeinen  geschonden  worden  (onderwijs,  gezondheid,  voeding,           
huisvesting,  inkomen  van  het  gezin,…).  Het  betekent  ook  een  enorm  verlies  voor  de  kinderen                
en   hun   families,   onze   economie   en   onze   samenleving   in   het   algemeen.”   

UNICEF  België  en  BAPN  willen  graag  Koningin  Mathilde  bedanken  om  te  luisteren  naar  de                
kwetsbare  jongeren  en  families  op  de  Internationale  Dag  van  de  Rechten  van  het  Kind.                
Participatie  is  immers  niet  enkel  een  basisrecht,  het  is  ook  van  cruciaal  belang  om  tot  een                  
oplossing  voor  de  kinderarmoedeproblematiek  te  komen.  Wij  willen  ook  van  harte  de  jongeren               
en  families  bedanken  voor  hun  moedige  getuigenis  en  om  op  deze  manier  een  verschil  te                 
maken  voor  de  vele  kinderen,  jongeren  en  gezinnen  die  zich  in  een  situatie  van  armoede  in                  
België   bevinden.   

Verdere   informatie:   

●    Artikel   in   Le   Soir:   “ Hoe   een   einde   stellen   aan   het   schandaal   van   kinderarmoede   in   
België ?”   

● Campagne   UNICEF   België:   
https://www.unicef.be/nl/communicatie/campagne-kinderarmoede     

Websites   van   de   netwerken   armoedebestrijding:   

● www.netwerktegenarmoede.be   
● www.brussels-platform-armoede.be   
● www.rwlp.be   
● www.bapn.be     

  

  

  

  

  

  

https://plus.lesoir.be/338575/article/2020-11-18/comment-mettre-fin-au-scandale-de-la-pauvrete-des-enfants-en-belgique
https://plus.lesoir.be/338575/article/2020-11-18/comment-mettre-fin-au-scandale-de-la-pauvrete-des-enfants-en-belgique
https://www.unicef.be/nl/communicatie/campagne-kinderarmoede
http://www.netwerktegenarmoede.be/
http://www.brussels-platform-armoede.be/
http://www.rwlp.be/
http://www.bapn.be/


  

À  l'occasion  de  la  Journée  internationale  des  Droits  de  l'Enfant,  l’UNICEF  Belgique  et  le                
Réseau  Belge  de  Lutte  contre  la  Pauvreté  (BAPN)  ont  organisé  un  échange  entre  la  Reine                 
Mathilde   et   des   jeunes,   ainsi   que   des   familles   vulnérables.   

Le  20  novembre  1989,  la  Convention  internationale  des  Droits  de  l'Enfant  a  été  adoptée  par                 
l'Assemblée  générale  des  Nations  Unies.  Néanmoins,  31  ans  plus  tard,  nous  devons  encore               
faire  le  constat  inacceptable  que  le  taux  de  pauvreté  des  enfants  en  Belgique  est  très  élevé.  En                   
Belgique,  un  enfant/un  jeune  sur  cinq  grandit  dans  la  pauvreté.  Selon  les  dernières  projections                
de  l’UNICEF  Belgique,  ce  chiffre  va  encore  augmenter  pour  atteindre  1  sur  4,  et  ce  en  raison  de                    
la  crise  liée  au  Covid-19.  Afin  d’attirer  l’attention  et  de  sensibiliser  à  cette  injustice,l’UNICEF                
Belgique  et  les  réseaux  de  lutte  contre  la  pauvreté,  réunis  au  sein  de  BAPN,  ont  organisé  une                   
rencontre  en  visioconférence  entre  la  Reine  Mathilde  et  les  jeunes,  ainsi  que  les  familles                
vulnérables.   

Au  début  de  la  réunion,  la  Reine  Mathilde  a  souligné  la  rudesse  des  chiffres  en  lien  avec  la                    
pauvreté  des  enfants  et     
l’urgence  de  travailler  à  améliorer  leur  qualité  de  vie  " Les  enfants  ont  des  droits  individuels.                 
Pourtant,  de  nombreux  enfants  sont  privés  de  ces  droits  en  raison  de  la  discrimination,  de                 
l'exclusion  et  de  la  pauvreté.  Cela  a  des  conséquences  majeures  sur  la  santé  mentale  des                 
enfants.” Comme  Présidente  d’honneur  d’Unicef  Belgique,  la  Reine  Mathilde  a  nommé            
l’importance   pour   elle   d’écouter   les   témoignages   et   de   dialoguer   avec   les   enfants   et   les   familles.     

Lors  de  la  réunion,  2  jeunes,  2  familles  vulnérables  et  2  familles  au  statut  de  séjour  précaire  ont                    
pris   la   parole.   

Pawel,  un  jeune  adulte  :  "Au  début  de  la  crise  du  Covid-19,  j'étais  un  peu  perdu,  je  me  sentais                     
souvent  seul.  Je  suis  des  cours  à  l'académie  des  beaux-arts,  mais  ceux-ci  n’ont  pas  pu  se                  
poursuivre.  Mon  rythme  quotidien  était  perturbé.  S'adapter  constamment  aux  mesures            
changeantes  et  à  la  situation  demande  beaucoup  d'énergie.  Il  y  a  beaucoup  de  jeunes  qui                 
étaient  déjà  en  difficulté  avant  la  crise  du  coronavirus.  Les  jeunes  vulnérables  ont  du  mal  à  s'en                   
sortir.  Beaucoup  d'entre  eux  ne  se  sentent  pas  bien  dans  leur  peau,  ont  de  mauvaises  pensées                  
et  n’ont  plus  guère  d’endroits  où  se  rendre..  Avec  l’association  “  Betonne  Jeugd”,  j'essaie  de                 
leur  prêter  une  oreille  attentive  et  de  les  soutenir.  Grâce  à  des  moments  de  rencontre  et  des                   
activités  de  détente  en  respect  avec  les  mesures  sanitaires,  ils  peuvent  s'y  évader  de  leur                 
réalité   quotidienne,   ne   serait-ce   que   pour   un   instant".   

Alizee,  âgée  de  13  ans:   “Je  vis  avec  mes  parents,  mes  grands-parents  et  mon                
arrière-grand-mère  dans  une  maison.  Mes  parents  voudraient  trouver  un  logement  pour  que              
nous  vivions  à  nous  trois,  mais  financièrement  c’est  dur.  Un  petit  studio  c’est  déjà  500  euros  de                   
loyer.  En  plus,  il  faut  que  le  logement  ne  soit  pas  trop  loin  de  mon  école,  car  nous  n’avons  pas                      
de  voiture  et  se  déplacer  en  bus  n’est  pas  toujours  facile.  C’est  cher  aussi...  J’aime  beaucoup                  
aller  à  l’école  surtout  pour  voir  mes  amis.  Parfois  l’école  c’est  dur  aussi.  En  primaire,  j’ai  déjà                   
été  critiquée  parce  que  j’avais  mis  la  même  tenue  deux  jours  de  suite.  Les  autres  disaient  que                   



je  ne  me  lavais  pas,  ce  qui  n’était  pas  vrai...Pour  le  moment  avec  le  Covid,  tout  est  bousculé  à                     
l’école,  c’est  compliqué...Le  sport  compte  aussi  beaucoup  pour  moi.  On  m’encourage  à  faire               
des  compétitions,  mais  tout  ça  c’est  cher...J’ai  tout  ça  en  tête,  tout  ce  qu’il  faut  payer.  Je  sais                    
que  tout  le  monde  ne  pense  pas  à  cela.  Ce  n’est  pas  normal  de  devoir  tout  le  temps  penser  aux                      
frais   et   à   l’argent”.   

Cindy,  une  mère:   "Le  premier  confinement  a  causé  beaucoup  de  stress  et  de  frustration.  Nous                 
vivons  dans  un  petit  appartement  sans  jardin.  Les  terrains  de  jeux,  les  piscines,  ...  étaient                 
fermés.  J'avais  le  sentiment  d'avoir  échoué  en  tant  que  parent  parce  que  je  devais  dire  “non”  à                   
tout.  Aller  dans  un  parc  et  y  voir  un  terrain  de  jeux  auquel  l’accès  est  interdit  ,  c'est  difficile  et                      
on  ne  sait  pas  expliquer  cela  à  un  enfant  de  5  ans.  Maintenant,  les  terrains  de  jeux  sont                    
ouverts,  mais  avec  l'hiver  qui  est  à  notre  porte  ,  c’est  moins  attrayant.  Faire  face  à  cette                   
impuissance  au  quotidien  est  épuisant  et  pèse  sur  mon  moral.  Il  y  a  beaucoup  de  parents  qui                   
sont  dans  la  même  situation  que  moi.  L'école  de  mon  fils  est  actuellement  à  nouveau  fermée  à                   
cause  du  COVID-19,  quel  impact  cela  aura-t-il  sur  son  développement  personnel  futur?  Je  suis                
très   inquiète   à   ce   sujet".   

Virginie,  une  mère: ”Je  suis  une  maman  seule  avec  4  enfants.  Malgré  un  emploi,  cela  reste                 
compliqué  de  subvenir  aux  besoins  de  ma  famille  quand  on  est  seule  pour  faire  face  à  tous  les                    
frais...L’alimentation  c’est  compliqué.  On  ne  mange  pas  un  repas  équilibré  tous  les  jours,  car                
pour  une  bonne  alimentation  variée,  il  faudrait  un  budget  immense.  Pour  le  moment,  les                
courses  ont  fortement  augmenté  et  donc  cet  aspect  est  encore  aggravé  pour  les  familles  avec                 
moins  de  revenus...Dans  le  passé,  je  ne  me  suis  pas  soignée.  J’ai  reporté  les  soins  faute  de                   
moyens  et  à  présent,  j’en  paie  les  conséquences.  ..Les  limites  financières  ont  aussi  des                
conséquences  sur  l’école.  A  ce  niveau,  mon  fils  a  fait  face  à  de  la  discrimination  à  cause  du                    
non-paiement  de  factures.  Un  jour,  il  a  dû  faire  ses  devoirs  dehors,  car  je  n’avais  pas  payé  la                    
garderie...Au  niveau  des  loisirs,  ces  respirations  bien  nécessaires  pour  faire  tomber  le  stress  et                
profiter  en  famille,  c’est  impossible.  Le  cinéma,  les  vacances,  les  week-ends,  on  n’y  goûte                
jamais...On  a  une  vie  faite  de  privations...Le  chemin  est  rempli  de  frustrations  en  particulier  pour                 
les   enfants   qui   subissent   malgré   eux,   et   cela   en   tant   que   maman,   c’est   très   lourd   à   assumer.”   

Tina,  une  mère  avec  un  statut  de  séjour  précaire:   "Je  suis  en  Belgique  avec  ma  famille,  sans                   
papiers.  Mon  mari  est  originaire  du  Libéria  et  moi  du  Nigéria.  Mes  deux  fils  sont  nés  en                   
Belgique.  Un  jour,  ils  ont  séparé  notre  famille  pour  nous  expulser,  chacun  vers  notre  pays                 
respectif.  Ce  jour-là,  je  ne  savais  pas  où  étaient  mes  enfants  et  si  je  les  reverrais  un  jour.                    
Aujourd'hui  encore,  les  enfants  sont  traumatisés  par  ces  faits.  Depuis  que  nous  vivons  en                
Belgique,  nous  avons  déménagé  17  fois.  Mes  enfants  ont  fréquenté  7  écoles  différentes.  C'est                
vraiment   très   difficile   pour   nous,   surtout   pour   les   enfants.”   

K.,  une  mère  avec  un  statut  de  séjour  précaire:  “ Je  suis  maman  de  4  enfants  ;  ils  sont  tous  nés                      
ici.  Ça  fait  14  ans  que  nous  sommes  en  Belgique  et  l'aîné  a  11  ans.  2  enfants  vont  à  l’école                      
néerlandophone,  2  à  l’école  francophone.  Pour  les  enfants  en  séjour  illégal,  il  n’y  a  rien.  Ils  n'ont                   
pas  de  droits.  Il  n’y  a  même  pas  à  manger.  Tout  est  difficile.  Avec  la  crise  du  coronavirus  c’est                     
encore  pire.  Je  cours  de  droite  à  gauche  pour  tout.  Partout  où  je  demande  de  l’aide  la  réponse                    
est   identique   :    “non,   vous   n’avez   pas   de   papiers.”   



Lors  de  la  réunion,  Dirk  Jacxsens,  directeur  général  de  l’UNICEF  Belgique,  a  appelé  à  des                 
actions  urgentes.   "C'est  maintenant  ou  jamais.  Nous  appelons  tout  le  monde  à  se  joindre  à                 
nous  pour  tout  mettre  en  œuvre  afin  de  mettre  fin  à  la  pauvreté  des  enfants  en  Belgique  et  dans                     
le  monde  et  de  protéger  les  enfants  et  les  familles  les  plus  vulnérables.  Ensemble,  nous  avons                  
la  possibilité  d’inverser  la  tendance  de  cette  crise  des  droits  de  l'enfant  et  de  repenser  un  avenir                   
meilleur   pour   chaque   enfant"   !   

Caroline  Van  der  Hoeven,  coordinatrice  de  BAPN,  a  souligné  qu’il  est  de  notre  intérêt  à  tous  de                   
s’attaquer  à  la  pauvreté  des  enfants.  " La  pauvreté  implique  non  seulement  que  les  droits  des                 
enfants  et  des  familles  ne  sont  pas  respectés  dans  divers  domaines  (éducation,  santé,               
alimentation,  logement,  revenu  familial,  etc.);  cela  signifie  également  une  perte  énorme  pour  les               
enfants   et   leurs   familles,   notre   économie   et   le   vivre   ensemble    en   général ".   

L’UNICEF  Belgique  et  le  BAPN  tiennent  à  remercier  la  Reine  Mathilde  d'avoir  écouté  les  jeunes                 
et  les  familles  vulnérables  à  l'occasion  de  la  Journée  internationale  des  Droits  de  l'Enfant.  En                 
effet  ,  la  participation  n'est  pas  seulement  un  droit  fondamental,  elle  est  également  d’un  intérêt                 
crucial  dans  la  recherche  de  solutions  à  la  problématique  de  la  pauvreté  des  enfants  et  des                  
familles.  Nous  tenons  également  à  remercier  sincèrement  les  jeunes  et  les  familles  pour  leurs                
témoignages  courageux  qui  permettent  ainsi  de  faire  bouger  les  choses  pour  les  nombreux               
enfants,   jeunes   et   familles   qui   se   trouvent   en   situation   de   pauvreté   en   Belgique.   

Plus   d’informations:   

●   Article  dans  Le  Soir  “ Comment  mettre  fin  au  scandale  de  la  pauvreté  des  enfants  en                  
Belgique ”   

● campagne  UNICEF  Belgique  sur  la  pauvreté  infantile:        
https://www.unicef.be/fr/sensibilisation-et-communication/campagne-pauvrete-infantile     

Sites   web   des   réseaux   de   lutte   contre   la   pauvreté   

● www.netwerktegenarmoede.be   
● www.brussels-platform-armoede.be   
● www.rwlp.be   
● www.bapn.be     

  

  

  

https://plus.lesoir.be/338575/article/2020-11-18/comment-mettre-fin-au-scandale-de-la-pauvrete-des-enfants-en-belgique
https://plus.lesoir.be/338575/article/2020-11-18/comment-mettre-fin-au-scandale-de-la-pauvrete-des-enfants-en-belgique
https://www.unicef.be/fr/sensibilisation-et-communication/campagne-pauvrete-infantile
http://www.netwerktegenarmoede.be/
http://www.brussels-platform-armoede.be/
http://www.rwlp.be/
http://www.bapn.be/

